
SPRAWOZDANIE  KOMISJI  INFRASTRUKTURY  TECHNICZNEJI  

I ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO ZA STYCZEŃ 2021r. 

 

 

 

 

Komisja miała posiedzenie w dniu 25.01.2021 r. z następującym porządkiem: 

 

1. Opiniowanie planu pracy komisji na 2021 rok. 

2. Opiniowanie zadań do realizacji w zakresie oświetlenia na 2021 rok analiza założeń 

inwestycji oświetleniowych i projektowych. 

3. Sprawy różne. 

Pkt. 1. 

Po długiej dyskusji  i kilku wątpliwościach Komisja zaopiniowała przedstawiony Plan 

pracy komisji na 2021 rok pozytywnie – 6 głosów za  

- 1 wstrzymujący się - opinia komisji pozytywna. 

 

Pkt. 2. 

 Drugi punkt porządku obrad omówił kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej Pan 

Piotr Litwin. Omówił 22 propozycje zadań jakie wydział zaproponował w 2021 roku do 

budowy oświetlenia na terenie gminy za łączną kwotę 1 474 331.96 zł. Z czego 12 

propozycji zostanie skierowanych do pierwszego przetargu, suma tych zadań 

803 206,16 zł. Jeżeli zostaną środki z pierwszej tury przetargu to na pozostałe zadania 

zostanie rozpisany drugi przetarg, suma 348 000,06 zł. 

 Kierownik przedstawił również propozycję zadań projektowych w ilości 9 na sumę 42 

tys. zł. 

 Komisja zaopiniowała przedstawiony plan realizacji inwestycji pozytywnie - 7 głosów 

za. 

 Ponadto wydział planuje w związku z modernizacją infrastruktury oświetleniowej 

zakup opraw oświetleniowych typu LED za kwotę 100 tys. zł., oraz zakup zegarów 

sterujących oświetleniem za kwotę 50 tys. zł.  

 Inwestycję z 2020 roku będą zrealizowane do końca 31 maja 2021roku są to tzw. 

przeniesione środki do realizacji. 

 

Pkt. 3. W sprawach różnych zostały złożone trzy wnioski do Burmistrza M i G w Kątach 

Wrocławskich. 



1. Wniosek Radnego Grzegorza Pacyny o wystosowanie pisma do firmy 

działającej na terenie bocznicy kolejowej w Kątach Wrocławskich  

o wyjaśnienie kwestii stosowanego natężenia oświetlenia. 

2. Wniosek radnego Jarosława Wojciechowskiego - Wnioskuje o sporządzenie 

tabelarycznego wykazu wszystkich zgłoszonych do budżetu potrzeb w zakresie 

oświetlenia drogowego wg. miejscowości, z oznaczeniem właściciela drogi oraz 

ilości zameldowanych osób. 

 

3. Wniosek Radnego Dawida Ludwikowskiego w sprawie ekranów akustycznych 

na autostradzie A8. Wystąpić do GDDKiA z prośbą o podjęcie działań 

zmierzających do ograniczenia hałasu wzdłuż AOW, na odcinku od Mokronosu 

Górnego do Cesarzowic.  

Komisja kolejne spotkanie zaplanowała wspólnie z Komisją B i R na 16.02  

i 22.02.2021r  

 

 

Przewodniczący Komisji  

                                                                                                 Dawid Ludwikowski 

 


